
Møde i grundejerforeningsregi med kommunen d. 28. januar 2021 

Til stede: (Michael, Kurt og Claus) Grundejerforening, (Signe og Egil) Kommune 

 

 

Ang.: Færdiggørelse af Skovhøj 

 

• Stemningen var god og begge parter er enige i at de gerne vil have det gjort færdigt. 

• Kommunen står ved deres tilbud om at betale for ekstra omkostninger i forhold de ændringer, der 

er/skal laves i forhold til det oprindelige tilbud (anslåes at være i størrelsesorden 10.000 -25.000 

kr.) 

• Der skal udarbejdes en endelig overdragelsesplan, som kommunen sender udkast på. Heri skal 

fremgå, retningslinjer for endelig færdiggørelse. 

• Bestyrelsen skal mødes og endeligt fastlægge en udformning. 

• Bestyrelsen skal komme med en endelig placering af Fodboldbane, multibane og svævebane. 

• Der skal søges byggetilladelse til Svævebane og multibane 

• Der skal udformes et endeligt projekt som skal til afstemning ved generalforsamling forhåbentligt i 

foråret. 

• Claus skriver referat 

• Kurt indkalder suppleant Merete 

• Kurt indkalder til bestyrelsesmøde 


